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Datum 2024-05-22 

 

Tid Kl. 13:00 - 15:45  

 

Plats A-salen, kommunhuset, Sollefteå 

 

Beslutande Enligt närvaro- och tjänstgöringslista 

 
Övriga   

närvarande Johan Andersson, kommunalråd § 18  

 Conny Uppling, verksamhetschef § 19 

 Birgitta Nilsson, ordförande demensföreningen § 20 

 Gunilla Edhager, kassör demensföreningen § 20 

 Ann-Katrin Lundin, socialchef § 21 

 Katarina Elfgren Jonasson, sekreterare §§ 17 - 24 

 

 

 

 

Underskrifter Sekreterare: ………………………………………… 

   Katarina Elfgren Jonasson §§ 17 – 24 

 

 

 

 Ordförande: ………………………………………… 

  Kjell-Åke Sjöström (V) §§ 17 – 24 

 

 

  

 Justerare: ………………………………………… 

  Vivan Strömqvist (SKPF) §§ 17 – 24  

 

 

 

 
  

 

Bevis om justering 
Justeringen har tillkännagetts genom anslag på kommunens digitala anslagstavla, 
www.solleftea.se 
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Närvaro- och tjänstgöringslista 
  

Namn När- 

var- 

ande 

Tjg. 

ers. 

Omröstning Reservation Anteckning 

§ § § § 

Ledamöter, kommunen        

Kjell-Åke Sjöström (V)   X       Ordförande 

Jerry Mähler (C)   ---       

John Åberg (S)   X       

Ledamöter, föreningar        

Folke Lindgren (PRO)   X       

Örjan Eriksson (PRO)   ---        

Paula Hällsten Sjögren (PRO)   ---       Meddelat frånvaro 

Bengt Nilsson (PRO)   ---       Meddelat frånvaro 

Carina Pettersson (SKPF)   X       

Vivan Strömqvist (SKPF)   X          

Inger Eriksson (SPF)   X       

Ersättare, föreningar        

Karin Engström (PRO)   ---       Meddelat frånvaro 

Ann-Christine Norman (PRO)   X X     Ersätter P Hällsten Sjögren 

Lars Gradin (PRO)   ---       Meddelat frånvaro 

Henry Jönsson (PRO)   X X      Vice ordförande 

Lisbet Berglund (SKPF)   X      
 

Jim Abrahamsson (SKPF)   X        

Eva Persson (SPF)   X      
 

 

 
Val av justerare 
Vivan Strömqvist (SKPF) utses till justerare av dagens protokoll. 

 

Dagordning 
Dagordningen godkänns. 
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§ 17 

 

Föregående protokoll 
 
Beslut 
Mötesprotokollet från 2024-03-20 gås igenom och läggs till handlingarna. 

 

Kommentarer: 

Inga kommentarer.  
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§ 18 

 

Information: Detta händer i Sollefteå 
 

Beslut 
Pensionärsrådet tackar för informationerna och lägger dem till handlingarna. 

 

Informationer 

Johan Andersson, kommunalråd informerar om händelser i Sollefteå kommun. 

 

- Besöksnäringen i Sollefteå kommun ökar varje år. 

- Sverige har gått med i NATO, den 20 mars besökte representanter från Sollefteå 

och Härnösands kommuner Försvarsutskottet.  

- Regementets byggnation.   

- Gudlavbilder skolan, många elever som sökt till den i år. 

- GO Sollefteå projekt, både sommar och vinter. Har lockat till flera inflyttningar i 

kommunen från hela världen.   

- Träffat Carin Jämtin som är ny landshövding och visat henne runt om i 

kommunen.  

- Hamre etableringen.   

- Hotellet i Junsele.  

Det kommer hållas samråd på Forum den 28 maj kl 18.00.  

- Infrastrukturen 

Trafikplikt på flygplatsen 

Persontrafik på järnvägen, skrivelse ska gå ut 

 

Fråga: 

Vad händer med stadskärnan? 

Johan tipsar om att bjuda in Thomas Östlund till KPR möte till hösten för att kunna ställa 

frågor kring stadskärnan och få information. 

 

- Sjukhusutredningen 

 

Ny fråga: 

Om det blir ett beredskapssjukhus, kommer det statliga medel till det då? 

Johan svarar att det vet man inte än. 

 

Rådet uppmanas att prata med sina föreningar och lyfta sjukhusutredningen. Skriv 

insändare och gör det man kan. En massiv opinion är det enda som kan hjälpa till att 

påverka beslutet som kommer att tas i Regionfullmäktige.  
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§ 19 

 

Aktuellt läge  
 

Beslut 
Kommunala pensionärsrådet tackar för informationen och lägger den till handlingarna.  

 

Informationer 

Conny Uppling, verksamhetschef äldreomsorgen informerar om det aktuella läget kring 

förtroenderåd och besvarar frågor från föregående möte.  

 

Förtroenderåd: 

Conny har inte fått några signaler till sig om att det inte fungerar på något förtroenderåd. 

 

Rådet påpekar att man inte har kommit i gång med förtroenderådet på Skärvstagården och 

på Vallänget.  

Conny tar med sig det och trycker på. 

 

 

Svar på frågor från föregående möte: 

 

Avsaknad av wifi i brukarnas egna lägenheter på särskilt boende. Varför är det så och 

går det att åtgärda? 

Conny svarar att man lyft frågan flera gånger på Skärvstagården och man har inte fått 

något riktigt svar på det. Det jobbas med denna fråga hela tiden för att få till wifi hos 

brukarna. Conny tar detta vidare och lyfter frågan igen.  

 

Fråga: 

Har det gått någon fråga till Regionen angående att erbjuda Wifi? 

Conny svarar att de inte besvarat frågan ordentligt varje gång man frågat om detta, man 

får bara ett otydligt svar.   

 

Avsaknad av Tv-kanaler på särskilt boende, till exempel sportkanaler. Varför är det så 

och går det att åtgärda? 

 

Conny svarar att man måste köpa ett abonnemang för att kunna se alla kanaler, kostnader 

för till exempel ett uppehållsrum blir stor då regelverken sätter vissa krav då det är många 

som tittar samtidigt. Conny tar med sig detta och kollar upp det.  

 

Ny fråga:  

Kan man uppgradera befintligt kanalutbud? 

Conny kollar på detta till nästa KPR möte och återkopplar.  
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§ 20  

 

Information: Demensföreningen 
 

Beslut 
Kommunala pensionärsrådet tackar för informationen och lägger den till handlingarna.  

 

Information 

Rådet besöks av Birgitta Nilsson, ordförande för demensföreningen och Gunilla Edhager 

kassör demensföreningen, 

 

Birgitta informerar om föreningen och att hon tillträdde som ordförande i föreningen den 

13 mars 2024. 

 

Riksförbundet finns i hela Sverige och är till för demenssjuka och dess anhöriga, man 

arbetar för att förbättra förhållanden för demenssjuka.  

 

Det finns andra som förstår vad man går igenom när man ingår i föreningen, det finns fler 

än en själv med samma frågor och funderingar som uppstår.  

 

Demensföreningen i Sollefteå bildades 1987 av Tommy Johnsson.  

 

Föreningen har medlemsmöten minst 8 gånger per år och då med olika teman utifrån vad 

medlemmarna önskar och även föreläsningar. Det finns också anhörigträffar. 

 

Arbete kring information som kan gå ut till affärer/färdtjänst/taxi med mera om hur de ska 

hantera en demenssjuk person pågår.  

 

Fråga: 

Är det ett svårt skede att medge att man själv eller anhörig är dement? 

Gunilla svarar att ja, det är svårt att erkänna.  

 

Tidningen – Demens forum delas ut under sittande möte till mötesdeltagare för att titta i.  

 

Ny fråga: Hur går föreningen ihop ekonomiskt? 

Gunilla svarar att föreningen går runt på medlemsavgifter och att ekonomin just nu inte är 

något bekymmer. 

 

Om man vill lämna in pengar till en fond och man vill att det ska gå direkt till 

demensföreningen i Sollefteå så måste man ange att det är till demensföreningen i 

Sollefteå annars går det direkt till centrala föreningen i Stockholm. 

 

Man kan bli demensvän, där man frivilligt anmäler sig för att man vill hjälpa till.  

Birgitta kollar upp hur man anmäler sig för att bli demensvän, återkommer till sekreterare 

eller till ordförande efter mötet. 

KPR protokoll 2024-05-22
(Signerat, SHA-256 C1D36B21B429D3E6574D06C573355AD9AE808D15B6572BB6AC90A6487F439294)

Sida 7 av 13



    

 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunala Pensionärsrådet 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-05-22 

 

 

8 (12) 

§ 21 

 

Information: Personalsituationen 
 

Beslut 
Kommunala pensionärsrådet tackar för informationen och lägger den till handlingarna. 

 

Information 

Ann-Katrin Lundin, socialchef besöker rådet för att informera om personalsituationen 

inom äldreomsorgen. 

 

Aktuell situation 

- Fler personer behöver omsorg 

- Fler vårdas med komplicerade diagnoser utanför sjukhuset 

- Färre medarbetare finns till förfogande 

- Nya regler för dygnsvila 

- Nya regler för timanställda 

 

Missnöje 

- Semestern behöver planeras 

- Jag kan inte välja när jag vill jobba 

- Kvällstur till kl 22.00 

- Varannan helg 

- Fler arbetsuppgifter som säkrar kvaliteten till patienterna men fordrar tid 

- Låg lön 

 

Fråga: 

Man säger att man inte blir lyssnad på av chefer?  

Ann-Katrin svarar att vi vill ju att personalen ska vara nöjda och försöker töja på oss allt 

vi kan.   

 

Ny fråga:  

Görs scheman om var fjärde vecka? 

Ann-Katrin svarar att man har nu bytt till att man lägger scheman var sjätte vecka. 

Grunden ska vara lika om man då inte lagt in önskemål på schemat. De nya 

arbetstidsreglerna har gjort det svårare att pussla ihop scheman.  

 

Ny fråga: 

De som vikarierar har gett signaler om att man inte får jobba så mycket, för att man då 

kommer upp i tid för att bli fast anställd? 

Ann-Katrin svarar att vi vill fastanställa så många som möjligt som passar i yrket, man 

begränsar inte vikarier från att komma upp i timmar för att bli fast anställd.  
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Arbetstidsregler 

- Dygnsvila, varje 24-timmarsperiod ska ha minst 11 timmars sammanhängande 

dygnsvila och arbetspass ska följas av dygnsvila.  

Det innebär att man inte kan arbeta kväll till 21 eller 22 och börja på morgonen 

efter.  

 

Veckovila 

- Varje 7-dagarsperiod ska ha minst 36 timmars sammanhängande vila 

 

Timanställning eller visstidsanställning 

- Otrygghet och osäkerhet 

- Sämre förutsättningar för pension 

- Sämre förutsättningar för lån etc 

 

Vad gör vi åt det? 

- Differentierade arbetsuppgifter 

- Försöker tillmötesgå önskemål i schemat 

- Ingen minutstyrning 

- Anställa fler ordinarie så att färre timanställda behövs 

- Stöd från chef och sjuksköterska 

- Utbildning 

- Lagutveckling 

- Semesterplanering i god tid 

- Rekryteringsinsatser 

- 35 timmar heltid 

- Värdegrundsarbete 

- Språkutbildning 
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§ 22 

 

Övriga frågor 
 

Henry Jönsson, vice ordförande, läser upp rådets frågeställningar som ska besvaras vid 

nästkommande möte: 

 

Åsikt från föregående möte: 

Tycker att det är besvärligt att få möteshandlingar digitalt. Önskemål om att få papper 

utdelade på mötet. Helst alla handlingar men om det inte är görbart så åtminstone 

dagordning och särskilda handlingar av stort intresse. 

Ordförande hänvisar till att vi på KPR 2023-05-30 beslutat att möteshandlingar skickas 

digitalt med tanke på den ekonomiska återhållsamheten som kommunen står i samt 

miljöaspekten.  

Dagordningen kommer hädanefter att skrivas ut och delas ut av sekreterare på förmötena 

inför varje KPR.  

 

 

• Om en hemtjänstbrukare som är sambo/maka/make blir ensam akut på en helg för 

att partnern blir inlagd på sjukhus, finns det rutiner för att hemtjänstgrupperna 

själva styr upp ett akut stöd då? 

• Varför får inte boenden ha hundbesök? 

• Nipuddens renovering. Hur går den? Kan kommunen säga ifrån så att 

renoveringen går snabbare? 

• Paxa bussen 

• Post Nord drar in på postlådor för utgående post. På Gunillagården lämnar 

brevbäraren posten men personalen/boenden behöver gå till OKQ8 för att lägga 

brev på postlådan för att få den skickad. Är det så på de övriga boendena? Kan vi 

göra något? En skrivelse till PostNord från KPR? 

• Volontärer hjälper till på Lissgården. Finns det volontärer på de andra boendena? 

Hur gör man om man vill erbjuda hjälp? 
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§ 23 

 

Delgivning av handlingar 
 
Följande handlingar delges rådet: 

 

Protokoll från förtroenderåd:  

- Solgården 2024-04-25 

- Lissgården 2024-03-11 

- Långsele-Helgum 2024-03-07 
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§ 24 

 

Kommande möte 
 
Beslut 
Pensionärsrådets nästa möte äger rum 2024-09-25 kl. 13:00 i B- och C-salen, Sollefteå 

kommunhus. 

Rådet har tillgång till salen från kl 12:00 för att ledamöterna från 

pensionärsorganisationerna ska kunna träffas för förmöte. 

 

Sammanträdestillfällen under 2024: 

Onsdag den 20 november kl.13.00  B- och C- salen 

 

Önskemål om innehåll vid nästa möte: 

- PAXA 

- Svar på frågor från mötet 
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Datum 2024-05-22 


 


Tid Kl. 13:00 - 15:45  


 


Plats A-salen, kommunhuset, Sollefteå 


 


Beslutande Enligt närvaro- och tjänstgöringslista 


 
Övriga   


närvarande Johan Andersson, kommunalråd § 18  


 Conny Uppling, verksamhetschef § 19 


 Birgitta Nilsson, ordförande demensföreningen § 20 


 Gunilla Edhager, kassör demensföreningen § 20 


 Ann-Katrin Lundin, socialchef § 21 


 Katarina Elfgren Jonasson, sekreterare §§ 17 - 24 


 


 


 


 


Underskrifter Sekreterare: ………………………………………… 


   Katarina Elfgren Jonasson §§ 17 – 24 


 


 


 


 Ordförande: ………………………………………… 


  Kjell-Åke Sjöström (V) §§ 17 – 24 


 


 


  


 Justerare: ………………………………………… 


  Vivan Strömqvist (SKPF) §§ 17 – 24  


 


 


 


 
  


 


Bevis om justering 
Justeringen har tillkännagetts genom anslag på kommunens digitala anslagstavla, 
www.solleftea.se 
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Närvaro- och tjänstgöringslista 
  


Namn När- 


var- 


ande 


Tjg. 


ers. 


Omröstning Reservation Anteckning 


§ § § § 


Ledamöter, kommunen        


Kjell-Åke Sjöström (V)   X       Ordförande 


Jerry Mähler (C)   ---       


John Åberg (S)   X       


Ledamöter, föreningar        


Folke Lindgren (PRO)   X       


Örjan Eriksson (PRO)   ---        


Paula Hällsten Sjögren (PRO)   ---       Meddelat frånvaro 


Bengt Nilsson (PRO)   ---       Meddelat frånvaro 


Carina Pettersson (SKPF)   X       


Vivan Strömqvist (SKPF)   X          


Inger Eriksson (SPF)   X       


Ersättare, föreningar        


Karin Engström (PRO)   ---       Meddelat frånvaro 


Ann-Christine Norman (PRO)   X X     Ersätter P Hällsten Sjögren 


Lars Gradin (PRO)   ---       Meddelat frånvaro 


Henry Jönsson (PRO)   X X      Vice ordförande 


Lisbet Berglund (SKPF)   X      
 


Jim Abrahamsson (SKPF)   X        


Eva Persson (SPF)   X      
 


 


 
Val av justerare 
Vivan Strömqvist (SKPF) utses till justerare av dagens protokoll. 


 


Dagordning 
Dagordningen godkänns. 
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§ 17 


 


Föregående protokoll 
 
Beslut 
Mötesprotokollet från 2024-03-20 gås igenom och läggs till handlingarna. 


 


Kommentarer: 


Inga kommentarer.  
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§ 18 


 


Information: Detta händer i Sollefteå 
 


Beslut 
Pensionärsrådet tackar för informationerna och lägger dem till handlingarna. 


 


Informationer 


Johan Andersson, kommunalråd informerar om händelser i Sollefteå kommun. 


 


- Besöksnäringen i Sollefteå kommun ökar varje år. 


- Sverige har gått med i NATO, den 20 mars besökte representanter från Sollefteå 


och Härnösands kommuner Försvarsutskottet.  


- Regementets byggnation.   


- Gudlavbilder skolan, många elever som sökt till den i år. 


- GO Sollefteå projekt, både sommar och vinter. Har lockat till flera inflyttningar i 


kommunen från hela världen.   


- Träffat Carin Jämtin som är ny landshövding och visat henne runt om i 


kommunen.  


- Hamre etableringen.   


- Hotellet i Junsele.  


Det kommer hållas samråd på Forum den 28 maj kl 18.00.  


- Infrastrukturen 


Trafikplikt på flygplatsen 


Persontrafik på järnvägen, skrivelse ska gå ut 


 


Fråga: 


Vad händer med stadskärnan? 


Johan tipsar om att bjuda in Thomas Östlund till KPR möte till hösten för att kunna ställa 


frågor kring stadskärnan och få information. 


 


- Sjukhusutredningen 


 


Ny fråga: 


Om det blir ett beredskapssjukhus, kommer det statliga medel till det då? 


Johan svarar att det vet man inte än. 


 


Rådet uppmanas att prata med sina föreningar och lyfta sjukhusutredningen. Skriv 


insändare och gör det man kan. En massiv opinion är det enda som kan hjälpa till att 


påverka beslutet som kommer att tas i Regionfullmäktige.  
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§ 19 


 


Aktuellt läge  
 


Beslut 
Kommunala pensionärsrådet tackar för informationen och lägger den till handlingarna.  


 


Informationer 


Conny Uppling, verksamhetschef äldreomsorgen informerar om det aktuella läget kring 


förtroenderåd och besvarar frågor från föregående möte.  


 


Förtroenderåd: 


Conny har inte fått några signaler till sig om att det inte fungerar på något förtroenderåd. 


 


Rådet påpekar att man inte har kommit i gång med förtroenderådet på Skärvstagården och 


på Vallänget.  


Conny tar med sig det och trycker på. 


 


 


Svar på frågor från föregående möte: 


 


Avsaknad av wifi i brukarnas egna lägenheter på särskilt boende. Varför är det så och 


går det att åtgärda? 


Conny svarar att man lyft frågan flera gånger på Skärvstagården och man har inte fått 


något riktigt svar på det. Det jobbas med denna fråga hela tiden för att få till wifi hos 


brukarna. Conny tar detta vidare och lyfter frågan igen.  


 


Fråga: 


Har det gått någon fråga till Regionen angående att erbjuda Wifi? 


Conny svarar att de inte besvarat frågan ordentligt varje gång man frågat om detta, man 


får bara ett otydligt svar.   


 


Avsaknad av Tv-kanaler på särskilt boende, till exempel sportkanaler. Varför är det så 


och går det att åtgärda? 


 


Conny svarar att man måste köpa ett abonnemang för att kunna se alla kanaler, kostnader 


för till exempel ett uppehållsrum blir stor då regelverken sätter vissa krav då det är många 


som tittar samtidigt. Conny tar med sig detta och kollar upp det.  


 


Ny fråga:  


Kan man uppgradera befintligt kanalutbud? 


Conny kollar på detta till nästa KPR möte och återkopplar.  
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§ 20  


 


Information: Demensföreningen 
 


Beslut 
Kommunala pensionärsrådet tackar för informationen och lägger den till handlingarna.  


 


Information 


Rådet besöks av Birgitta Nilsson, ordförande för demensföreningen och Gunilla Edhager 


kassör demensföreningen, 


 


Birgitta informerar om föreningen och att hon tillträdde som ordförande i föreningen den 


13 mars 2024. 


 


Riksförbundet finns i hela Sverige och är till för demenssjuka och dess anhöriga, man 


arbetar för att förbättra förhållanden för demenssjuka.  


 


Det finns andra som förstår vad man går igenom när man ingår i föreningen, det finns fler 


än en själv med samma frågor och funderingar som uppstår.  


 


Demensföreningen i Sollefteå bildades 1987 av Tommy Johnsson.  


 


Föreningen har medlemsmöten minst 8 gånger per år och då med olika teman utifrån vad 


medlemmarna önskar och även föreläsningar. Det finns också anhörigträffar. 


 


Arbete kring information som kan gå ut till affärer/färdtjänst/taxi med mera om hur de ska 


hantera en demenssjuk person pågår.  


 


Fråga: 


Är det ett svårt skede att medge att man själv eller anhörig är dement? 


Gunilla svarar att ja, det är svårt att erkänna.  


 


Tidningen – Demens forum delas ut under sittande möte till mötesdeltagare för att titta i.  


 


Ny fråga: Hur går föreningen ihop ekonomiskt? 


Gunilla svarar att föreningen går runt på medlemsavgifter och att ekonomin just nu inte är 


något bekymmer. 


 


Om man vill lämna in pengar till en fond och man vill att det ska gå direkt till 


demensföreningen i Sollefteå så måste man ange att det är till demensföreningen i 


Sollefteå annars går det direkt till centrala föreningen i Stockholm. 


 


Man kan bli demensvän, där man frivilligt anmäler sig för att man vill hjälpa till.  


Birgitta kollar upp hur man anmäler sig för att bli demensvän, återkommer till sekreterare 


eller till ordförande efter mötet. 
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§ 21 


 


Information: Personalsituationen 
 


Beslut 
Kommunala pensionärsrådet tackar för informationen och lägger den till handlingarna. 


 


Information 


Ann-Katrin Lundin, socialchef besöker rådet för att informera om personalsituationen 


inom äldreomsorgen. 


 


Aktuell situation 


- Fler personer behöver omsorg 


- Fler vårdas med komplicerade diagnoser utanför sjukhuset 


- Färre medarbetare finns till förfogande 


- Nya regler för dygnsvila 


- Nya regler för timanställda 


 


Missnöje 


- Semestern behöver planeras 


- Jag kan inte välja när jag vill jobba 


- Kvällstur till kl 22.00 


- Varannan helg 


- Fler arbetsuppgifter som säkrar kvaliteten till patienterna men fordrar tid 


- Låg lön 


 


Fråga: 


Man säger att man inte blir lyssnad på av chefer?  


Ann-Katrin svarar att vi vill ju att personalen ska vara nöjda och försöker töja på oss allt 


vi kan.   


 


Ny fråga:  


Görs scheman om var fjärde vecka? 


Ann-Katrin svarar att man har nu bytt till att man lägger scheman var sjätte vecka. 


Grunden ska vara lika om man då inte lagt in önskemål på schemat. De nya 


arbetstidsreglerna har gjort det svårare att pussla ihop scheman.  


 


Ny fråga: 


De som vikarierar har gett signaler om att man inte får jobba så mycket, för att man då 


kommer upp i tid för att bli fast anställd? 


Ann-Katrin svarar att vi vill fastanställa så många som möjligt som passar i yrket, man 


begränsar inte vikarier från att komma upp i timmar för att bli fast anställd.  
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Arbetstidsregler 


- Dygnsvila, varje 24-timmarsperiod ska ha minst 11 timmars sammanhängande 


dygnsvila och arbetspass ska följas av dygnsvila.  


Det innebär att man inte kan arbeta kväll till 21 eller 22 och börja på morgonen 


efter.  


 


Veckovila 


- Varje 7-dagarsperiod ska ha minst 36 timmars sammanhängande vila 


 


Timanställning eller visstidsanställning 


- Otrygghet och osäkerhet 


- Sämre förutsättningar för pension 


- Sämre förutsättningar för lån etc 


 


Vad gör vi åt det? 


- Differentierade arbetsuppgifter 


- Försöker tillmötesgå önskemål i schemat 


- Ingen minutstyrning 


- Anställa fler ordinarie så att färre timanställda behövs 


- Stöd från chef och sjuksköterska 


- Utbildning 


- Lagutveckling 


- Semesterplanering i god tid 


- Rekryteringsinsatser 


- 35 timmar heltid 


- Värdegrundsarbete 


- Språkutbildning 
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§ 22 


 


Övriga frågor 
 


Henry Jönsson, vice ordförande, läser upp rådets frågeställningar som ska besvaras vid 


nästkommande möte: 


 


Åsikt från föregående möte: 


Tycker att det är besvärligt att få möteshandlingar digitalt. Önskemål om att få papper 


utdelade på mötet. Helst alla handlingar men om det inte är görbart så åtminstone 


dagordning och särskilda handlingar av stort intresse. 


Ordförande hänvisar till att vi på KPR 2023-05-30 beslutat att möteshandlingar skickas 


digitalt med tanke på den ekonomiska återhållsamheten som kommunen står i samt 


miljöaspekten.  


Dagordningen kommer hädanefter att skrivas ut och delas ut av sekreterare på förmötena 


inför varje KPR.  


 


 


• Om en hemtjänstbrukare som är sambo/maka/make blir ensam akut på en helg för 


att partnern blir inlagd på sjukhus, finns det rutiner för att hemtjänstgrupperna 


själva styr upp ett akut stöd då? 


• Varför får inte boenden ha hundbesök? 


• Nipuddens renovering. Hur går den? Kan kommunen säga ifrån så att 


renoveringen går snabbare? 


• Paxa bussen 


• Post Nord drar in på postlådor för utgående post. På Gunillagården lämnar 


brevbäraren posten men personalen/boenden behöver gå till OKQ8 för att lägga 


brev på postlådan för att få den skickad. Är det så på de övriga boendena? Kan vi 


göra något? En skrivelse till PostNord från KPR? 


• Volontärer hjälper till på Lissgården. Finns det volontärer på de andra boendena? 


Hur gör man om man vill erbjuda hjälp? 
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§ 23 


 


Delgivning av handlingar 
 
Följande handlingar delges rådet: 


 


Protokoll från förtroenderåd:  


- Solgården 2024-04-25 


- Lissgården 2024-03-11 


- Långsele-Helgum 2024-03-07 
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§ 24 


 


Kommande möte 
 
Beslut 
Pensionärsrådets nästa möte äger rum 2024-09-25 kl. 13:00 i B- och C-salen, Sollefteå 


kommunhus. 


Rådet har tillgång till salen från kl 12:00 för att ledamöterna från 


pensionärsorganisationerna ska kunna träffas för förmöte. 


 


Sammanträdestillfällen under 2024: 


Onsdag den 20 november kl.13.00  B- och C- salen 


 


Önskemål om innehåll vid nästa möte: 


- PAXA 


- Svar på frågor från mötet 


 


 


 


 


 


 


 


 





